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Anne Ruha toi terveiset ikäihmisten asumisen kehittämisen työryhmästä.  
 
Anne Ruha kysyi Frosteruksen koulun tilajärjestelyistä ja 
kunnossapitotöistä. Kunnajohtaja Esa Jussila antoi vastauksen Ruhan 
kysymykseen. 
 
Niina Haapakoski käytti puheenvuoron Esperin ja Pohteen yhteistyön 
jatkosta Kärsämäellä. 
 
Pekka Anttila käytti puheenvuoron Saviselän koulurakennuksen 
jatkosuunnitelmista koulutyön päättyessä. Kunnanhallitus kävi keskustelua 
aiheesta. 
 
Kunnansihteeri Tuukka Kuisma kertoi kunnanjohtajan viran täyttöprosessin 
etenemisestä. 
 

Päätös Käytetyt puheenvuorot merkittiin kunnanhallituksen tietoon saatetuiksi. 
 


